

NDC #49343-0005



# SOLE PACK<sup>®</sup>

## HOOF DRESSING VETERINARY PRODUCT

**ACTIVE INGREDIENTS:**

Pine Tar 588	64.99%	W/W
Potassium Iodide	2.22%	W/W
Iodine	3.10%	W/W

**WARNING:** Keep out of reach of children. This drug is not to be administered to horses that are to be slaughtered for use in food.

Net Weight 16 U.S. oz. (.473 Liter)

DIN: 02238628

**INDICATIONS:** Antifungal, antiseptic, emollient ointment for use as a therapeutic hoof dressing ointment for horses:

- as an aid in the relief of dry, sore, hard feet;
- as an aid in maintaining hoof pliability which helps to allow expansion and contraction of the foot;
- as an aid in control of local bacterial and fungal infections.

**DIRECTIONS:** Clean and dry the hoof thoroughly before applying SOLE PACK Hoof Dressing Ointment. Apply SOLE PACK Ointment with a brush or dauber, working it well into the edge of the hair at the coronary band. Work the ointment into the frog and sole of the horse's hoof. Leave hoof uncovered after application.

**For bacterial and fungal infections of the hoof:** Clean and dry hoof thoroughly before each application. Each day, work SOLE PACK Hoof Dressing Ointment vigorously into all affected areas, thoroughly saturating the tissue.

**DURATION OF TREATMENT:** SOLE PACK Hoof Dressing Ointment may be applied daily until all signs of infection have disappeared or until desired hoof pliability has been restored. SOLE PACK Hoof Dressing Ointment may be continued for as long as required by the condition or for as long as recommended by a veterinarian.

**STORAGE:** Store at room temperature 20-25° C (68-77°F). Keep away from direct sunlight.

**DO NOT USE ON HORSES INTENDED FOR FOOD. NOT FOR HUMAN USE.**

Restricted Drug (CA)- use only as directed.

MADE IN USA • FABRIQUÉ AUX É.U.A.



HAWTHORNE PRODUCTS, INC. • 16828 N. State Road 167 N. • Dunkirk, IN 47336

1-800-548-5658 • www.hawthorne-products.com



**INDICATIONS:** Onguent antifongique, antiseptique, émollient, conçu pour le pansement thérapeutique du sabot chez les chevaux:

- pour aider à soulager la douleur et la sécheresse du sabot;
- pour aider à maîtriser les infections locales d'origine bactérienne ou fongique;
- pour aider à préserver la souplesse du sabot afin de permettre l'extension et la contraction du pied.

**MODE D'EMPLOI:** Laver soigneusement et bien assécher le sabot avant d'appliquer l'onguent SOLE PACK. Appliquer le produit à l'aide d'un pinceau ou d'une brosse jusqu'à, et y inclus, la couronne. Bien faire pénétrer l'onguent au niveau de la fourchette et de la plante. Ne pas couvrir le sabot après l'application.

**Pour traiter les infections d'origine bactérienne ou fongique du sabot:** Laver soigneusement et bien assécher le sabot avant chaque application. Appliquer libéralement l'onguent SOLE PACK, quotidiennement et jusqu'à saturation de tous les tissus affectés.

**DURÉE DE TRAITEMENT:** L'onguent SOLE PACK peut être appliqué quotidiennement, jusqu'à la disparition des signes cliniques d'infection, ou jusqu'au rétablissement de la souplesse désirée du sabot. Par suite, le traitement peut être répété aussi souvent que l'exige l'état du patient ou encore, aussi longtemps que le recommandera le vétérinaire.

**ENTREPOSAGE:** Entreposer à la température ambiante, soit entre 20 et 25° C (68-77°F). Garder à l'abri des rayons directs du soleil.

NDC #49343-0005



# PANSEMENT SOLE<sup>®</sup>

## PACK POUR LE SABOT PRODUIT VÉTÉRINAIRE

**PRINCIPES ACTIFS:**

Goudron de pin 588	64.99%	p/p
Iodure de potassium	2.22%	p/p
Iode	3.10%	p/p

**MISE EN GARDE:** Garder hors de la portée des enfants. Ce médicament ne doit pas être administré aux chevaux devant être abattus à des fins alimentaires.

Contenu net: 473 mL (16 fl.ozs.)

DIN: 02238628